
Dagsorden                                                               Side 1

Vedr: Vejby Lokalråd 
 

 Dagsorden til møde i Vejby Lokalråd 
mandag den 27. maj 2024, kl. 19.00 i blok
U på skolen i Vejby
 
A: Afsked og tak for mange års arbejde i 
Vejby Lokalråd til Mie Bauditz og Lis 
Hansen. Velkommen til Freddy Albrektsen
nyt medlem.
B: Konstituering
 
1.Godkendelse af referat fra sidste møde.

.
2. Sidste nyt fra lokalområdet: Sankt Hans
- årets ildsjæl - 23.06.2024.

3. PR.-aktiviteter: Det nye nummer af 
Vejby Nyt er netop uddelt. Udbetaling til 
de uddelere, der ikke uddeler bladet 
gratis, vil fremover ske direkte af Michael 
Erichsen fra Vejby Nyts konto. Erik laver 
opgørelsen.

4. Løbende aktiviteter: Er der nyt fra 
menighedsrådet vedr. biodiversitet/grøn 
kirke? Det nuværende projekt hvor 
menighedsråd, skole og lokalråd 
arbejdede sammen afsluttes.
Naturens Dag 2. søndag i september - 
skal vi give dagen en sidste chance? Hvis 
ikke foreslog Kirsten Mousten nogle 
aktiviteter på Præstens Mark i samarbejde
med naturvejledere f.eks. insekt hotel. Der
informeres om dagen med plakater og i 
det nummer af Vejby Nyt som uddeles 
senest den 7.-8. september (deadline 10. 
aug. 2024).

5. Nye rådssager: Sandgraven - der har 
på baggrund af forslag fra Niels Jørgen og
Steen Larsen om: "Genskabelse af 
sandgraven som rekreativt område" været
afholdt 2 møder med Simon fra Gribskov 
Kommune den 8/4 og 6/5 - 24. En gruppe 
af naboer til sandgraven vil danne en 
arbejdsgruppe under Vejby Lokalråd. 
Projektet har fået 8.000 kr. af 

Til stede: Mie, Lis, Werner, Bill, Henrik, Erik,

Nanna, Jacqueline, Niels Jørgen, Michael, 
Freddy.

Afbud fra: Bente, Bent, Lars.

   Ad A :  Lokalrådet vil indstille Freddy til 
posten som kasserer. Bente vil gerne fortsætte 
som sekretær.
   Ad B : 

Erik ønsker ikke at fortsætte som formand 
efter næste generalforsamling. Det besluttes 
dog, at Niels Jørgen vil aflaste. Michael 
fortsætter som næstformand og deltager i 
lokalforeningsrådsmøder. Erik deltager ikke i 
disse møder fremover. Andre kan på skift 
deltage sammen med Michael.

   Ad 1: Godkendt.

   Ad 2 Det er de ’gamle’ ildsjæle, der udpeger
årets ildsjæl. Erik plejer at tage initiativet. Der 
er et par kandidater i år.

Ad 3 
Erik laver opgørelsen over, hvem der skal 
have penge og sender den til Michael.
Ved dette års generalforsamling blev det 
foreslået, at folderen ’Velkommen til Vejby’ 
opdateres. Der er telefonnumre, der skal 
udskiftes og nye ting, der skal tilføjes. Erik 
spørger Kirsten Mousten, om hun vil komme 
med et udkast.

Ad 4 Nyt fra menighedsrådet. Kirkens to 
præster er nu tilbage på fuld tid. I juni måned 
er der Grundlovs-arrangement. Derudover er 
nyt initiativ: klaverfestival d. 6.,7.-8. juni. Der 
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Oktoberfesten, som f.eks. kan bruges til 
bænke.

6. Permanente aktiviteter: Evaluering af 
generalforsamlingen.

7. Nyt fra foreningerne (7.1 - 7.8)
7.1. Vejby Borger –og Grundejerforening.
7.2. Grundejerforeningen Melhøj Park.
7.3. Grundejerforeningen Kælderbjerg og 
Saxenkol.
7.4. VIF.
7.5. Forsamlingshuset.
7.6. Menighedsrådet.
7.7. Skolen.
7.8. Trongårdsklubben.

8. Kontakt til lokalforeningsrådet og de 
andre lokalråd.

9. Kontakt til kommunen.

10. kontakt til Hovedstadsregionen.

11. Danske Landsbyer: Lis har udsendt 
div. nyhedsbreve.

12. Div. meddelelser - herunder LAG og 
FLAG - Der er sparingsmøder 26/6 i 
Gribskov Erhvervshus kl. 16 - 18 og på 
Dyssekilde Station 27/6 kl. 16 - 18. 
Ansøgningsfrister til LAG 26/8 - 24 og til 
FLAG 23/8 - 24.

13. Intern administration og økonomi: 
Regnskabet for 2023 blev godkendt på 
generalforsamlingen.

14. Næste møde: Forslag mandag den 
19. august 2024, 

15. Eventuelt.
 

 

sættes et telt op på præstens mark. Der er 
menighedsrådsvalg til september. Grøn kirke : 
Planen gælder hele præstens mark. Der er ved 
at blive lavet et større plan for området og 
indhentet tilbud på det konkrete arbejde.
Det skal afklares hvorvidt menighedsrådet 
ønsker, at treenigheden mellem 
menighedsrådet, skolen og lokalrådet fortsat 
skal stå for et område af præstens mark, som 
det, der blev igangsat for to år siden. Pt. er 
dette arbejde og regnskabet omkring det 
afsluttet.
Til naturens dag var tilslutningen sløj. Vi har 
dog besluttet at prøve igen til september. 
Temaet er ’Naturen under overfladen’

Ad 5 )  Sandgraven: Niels Jørgen og hans bror
Steen stillede ved sidste lokalrådsmøde et 
forslag om, at man skulle gøre noget ved 
’bunden’ af sandgraven f.eks. opstille en bænk
eller etablere et bålsted .Gruppen af naboer har
sendt en mail til Erik, Niels Jørgen og Bill. 
De vil i arbejdsgruppen gerne høre under 
lokalrådet SE MAIL . Der inviteres til et møde
med lokalrådet d. 4. juni kl. 9 formiddag. 
(mødet er senere blevet udsat).

Ad 6) Tilslutningen til generalforsamlingen 
var som den plejer. Alt forløb fint. Simon 
Verbik kom i stedet for Bo Jul, der var blevet 
indkaldt til ekstraordinært byrådsmøde.

Ad 7) 
7.1 – Grundejerforeningen har sat flag op ved 
konfirmation og vil sætte op til Grundlovsdag.
7.2  intet nyt
7.3
7.4 Der har været en legeplads-inspektør på 
besøg ved legepladsen ved fodboldbanerne.
Kommunen mener, at det er idrætsforeningen, 
der skal betale for vedligeholdelsen af området
ved legeplads. Det er det ikke. Men Vejby 
Cementstøberi har lovet at udskifte underlaget 
ved gyngerne uden beregning. Der er forsøg 
på at lave et tættere samarbejde med Tisvilde 
gymnastikforening. Der er fjernet sand på 
kunstgræsbanen og der skal nu et nyt materiale
på. Reparationer på Juuls Hjørne pga en brand.



Dagsorden                                                               Side 3

Vedr: Vejby Lokalråd 
Fodboldskole til sommer.
7.5 Fredagsbar kører videre.

              7.6 Se under punkt 4. Graverne inddrages i 
arbejdet vedr. Præstens Mark.

 
              7.7 Alt forløber efter planen.

              7.8 Aktiviteterne holder sommerferie
              
              Ad. 8. Intet nyt

              
              Ad. 9  Se punkt 5
              Ad. 10. Intet
              Ad. 11. Til efterretning
              Ad. 12. Til efterretning
              Ad. 13. Tilskud fra Friluftsrådet på 21.890 kr.
              Ad. 14. Næste møde: Mandag den 19. august
              
              Ad. 15. Freddy ønsker ikke at modtage valg 

som kasserer. Lis fortsætter til næste 
møde, hvor vi finder en løsning.

                                                                                
                                                                                 God sommerferie til alle.


